



Almasane Alkobra Mining Co. (AMAK) announces the developments of the use of proceeds from its initial public offering related to the new shares

Almasane Alkobra Mining Co. announces the developments of the use of proceeds from its initial public offering related to the new shares which took place during the period from 9th to 11th March 2022 as follows:

- 1. The company received gross proceeds amounting to SAR 609.3 million. The net proceeds for the company amounted to SAR 594.8 million whereas around SAR 14.5 million being the IPO related company expenses. The IPO proceeds were received on March 31, 2022.
- 2. Use of net offering proceeds as described in the prospectus is as follows:
- a) Moyeath orebody development project amounting to SAR 296.2 million
- b) Exploration Activities Expenditure amounting to SAR 121.7 million
- c) General purpose amounting to SAR 176.7 million
- 3. Moyeath orebody development project: The actual disbursements were around SAR 30 million as of end of Q1 2022.
- 4. Regarding the General purpose the company, made an early settlement of an outstanding medium term Tawarroq loan amounting to SAR 29.2 million on March 31, 2022 from the general purpose IPO proceeds of SAR 176.7 million leaving the general purposes IPO proceeds balance at SAR 147.5.

The medium term Tawarroq loan agreement was obtained on 20th Rabai II 1441H, corresponding to 17th December 2019 to finance the capital expenditure related to the company's new Guyan Gold Mine with the financing amount of SAR 50 million repayable in 12 equal quarterly installments with the original maturity date of 31st December 2023. By settling this loan, the company will have paid off all its commercial loans, leaving it with only loans provided by the Saudi Industrial Development Fund.

5. The company will announce any significant developments in this regard as they occur

تعلن شركة المصانع الكبرى للتعدين (أماك) عن تطورات إستخدام متحصلات الإكتتاب العام الخاصة بالأسهم الجديدة

تعلن شركة المصانع الكبرى للتعدين (أماك) عن تطورات إستخدام متحصلات الإكتتاب العام الخاصة بالأسهم الجديدة والتي تمت خلال الفترة من 9 الى 11 مارس 2022م كالتالى:

- 1. استلمت الشركة حصيلة إجمالية بلغت 609.3 مليون ريال سعودي فيما بلغ صافي المتحصلات 594.8 مليون ريال سعودي. كما بلغت المصاريف المتعلقة بالاكتتاب العام حوالي 14.5 مليون ريال حيث تم إستلام متحصلات الاكتتاب في 31 مارس 2022 م
- 2. استخدام صافي متحصلات الطرح كما هو موضح في نشرة الإصدار على النحو التالى:

أمشروع تطوير مكمن خام معيض بمبلغ 296.2 مليون ريال

ب. مصروفات أنشطة الاستكشاف 121.7 مليون ريال سعودي

- م أغر اض عامة 176.7 مليون ريال عامة عامة 176.7
- . مشروع تطوير مكمن خام معيض: بلغت المدفوعات الفعلية المتعلقة للمشروع حوالي 30 مليون ريال سعودي كما في نهاية الربع الأول من عام 2022م.
- 4. فيما يخص الأغراض العامة، قامت الشركة في 31 مارس 2022 بتسوية مبكرة لقرض تورق متوسط الأجل بمبلغ 29.2 مليون ريال سعودي من متحصلات الاكتتاب العام للأغراض العامة البالغة 7.6.7 مليون ريال سعودي حيث تبقى رصيد حصيلة الاكتتاب للأغراض العامة 147.5 ريال سعودي

تجدر الإشارة إلى أن القرض الذي تم سداده كان قد تم الحصول عليه بتاريخ 20 ربيع ثاني 1441هـ الموافق 17 ديسمبر 2019 م لتمويل النفقات الرأسمالية المتعلقة بمنجم ذهب قيان الجديد وبمبلغ تمويل قدره 50 مليون ريال سعودي يتم سداده على 12 قسط ربع سنوي متساوي وبتاريخ الاستحقاق للقسط الأخير في 31 ديسمبر 2023. وبسداد هذا القرض تكون الشركة قد سددت جميع قروضها التجارية ويتبقى لديها فقط القروض المقدمة من صندوق التنمية الصناعية السعودي.

الفركة عن أي تطورات جوهرية بهذا الخصوص حال حدوثها

Website: www.amak.com.sa